
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
26.11. 2018 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Bygning2 – Rørsangervej / indskolingsbygningen  

Deltagere: Tenna, Lene, Rikke, Malik, Kitty, Dan, GF, FK, KG, AHN, MF og Sebastian 

Afbud: Stine, Thomas Hvid, Katrine, Ahmed,  

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat og dagsorden. 
 

Bilag 
 
 
 

5 min  
Referatet godkendes. 
Dagsorden godkendes. 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 
Orientering om:  
Skolebal 
Årsmøde – danske skoleelever 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

 
10 min. 

 
Sebastian og Ahmed har deltaget i Landskonferencen for Danske 
skoleelever. Sebastian fortæller at det har været en rigtig god 
oplevelse med mange spændende indslag og drøftelser. 
 
Elevrådet har holdt møde i dag og har følgende ønsker, som de 
gerne vil sende videre i skolebestyrelsen: 
Adskilte pige-drengetoiletter i udskolingen 
Kortere skoledage 
Elevbog uden navne 
Sækkepuder i klasselokalerne 
 
Der kan hurtigt gives svar på fotobogsspørgsmålet – det vil stadig 
ikke være lovligt selv om der ikke er navne i. 
 
SB vil gerne på sigt drøfte fordele og ulemper ved kortere 
skoledage, men mener også, at det er vigtigt, at lærerne involveres 
i drøftelsen. 
 
Ledelsen følger op på de øvrige punkter. 
 
 
Skolebal: 



Eleverne havde være glade for skoleballet i nye omgivelser. Der var 
dog lidt utilfredshed med Dj’en, hvilket vil blive fulgt op på i forhold 
til næste år.  
 

 
Officiel indsættelse af 
skoleleder d. 30/11 
 

 
Orientering 

 
GF orienterer om skolens 
planer. 

 
5 min. 

 
GF orienterer om planen for receptionen fredag. 

Ferieplan  Drøfte og beslutte ferieplan 
2019-20 

Drøftelse af vejledende 
ferieplan jf. bilag 

10 min. Ferieplanen besluttes som den foreligger. 

Ferieplan - KKFO Orientering om lukkedage i 
KKFO 

Orientering 10 min. Der skal lægges ni lukkedage. To er forudbestemt oppefra. De syv 
resterende kan lægges, hvor det giver bedst mening. Punktet er dog 
ikke behandlet i forældrerådet endnu. SB bakker op omkring at 
drøftelsen/beslutningen ligger i forældrerådet og derefter vedtages 
i SB. 
På lukkedagene skal der tilbydes alternativ pasning andetsteds.  
Det understreges, at det er vigtigt at informationen om 
lukkedagene sendes ud i god tid. 
 
 

Distriktsændringer  Opfølgning – hvad er der sket 
siden sidst 

Opfølgning 
 

10 min.  
Indskrivningsproceduren er i fase to. Forvaltningen er pt ved at 
sende rykkerbreve til de familier, der ikke har skrevet deres børn op 
endnu. Der tegner sig ikke et entydigt billede af om vi er på vej mod 
to eller tre klasser. 
 

 
Nyt fra Lokaludvalget 
 

 
Orientering 

 
Dan 

 
5 min. 

 
Det der optager i øjeblikket i dele af lokalområdet er en drøftelse 
om behov for stofindtagelsesrum i Nordvest. 
Umiddelbart har lokaludvalget ikke noget indtryk af, at der er et 
behov. 
 

Byggesag 
 
 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Status på genhusning og 
indflytning + resten af 
processen 
 

10 min.  
KG orienterer. 
2. sal i hovedbygningen er færdig og 1. sal er godt på vej.  
Der skal flyttes smartboards i ugen op til juleferien. Heldigvis skal 
der ikke flyttes møbler, da der er investeret i nye til alle lokaler.  
Pavillonerne flyttes i starten af januar – ikke i selve juleferien. 



 
En del af SB oplever at den tunge trafik stadig udgør en stor 
bekymring ift. trafiksikkerhed for eleverne. 
KG henstiller til at alle, som oplever at der kører tung trafik inden 
for det forbudte tidsrum – kl. 7.45-8.10 fortsat kontakter skolens 
kontor, som bringer det videre til byggeledelsen. 
 
Parkering. Der er ingen løsning på skolens parkeringsudfordringer i 
december indtil skolens parkeringspladser er frigjort fra 
byggepladsen. Der fremkommer forslag om at kontakte firmaer 
med store parkeringspladser i området for at høre om de vil låne 
pladser ud. 
 
 

Økonomi Orientering af SB om skolens 
økonomi – jf. bilag 

Orientering 10 min. KG orienterer: 
 
3. kalkule viser at skolen overholder budgettet og vil kunne gå ud af 
regnskabsåret med et lille mindreforbrug. 
 
3. kalkule for KKFOen ser også fornuftig ud. Der har gennem året 
været planlagt med et mindreforbrug, således at der er samlet en 
pulje til at imødegå beskæringer i kommende budgetår. 
 
 

Toiletter i indskolingen Drøfte henvendelse  Henvendelse behandles og 
tilbagemelding aftales. 

10 min.  
Henvendelsen fra forælder betragtes af SB som en individuel 
henvendelse og bliver besvaret af forældregruppen som sådan. 
Lene melder sig til at skrive svaret. 
 
 

Planlægning af 
nytårskur/julefrokost 

Nedsættelse af lille udvalg  5 min. Mødet er lagt til d. 24.1.18. 
Der en times møde kl. 17.30-18.30 og derefter spises der lækker 
mad. 
Malik og Dan melder sig som planlægningsgruppe. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 

 
 
 

10 min. Forældrene 
Rikke spørger ind til personalefotos. Finn svarer at der blev taget 
fotos i torsdags og de vil komme op snarest. 



 

- KKFOén 
 

Der spørges ligeledes ind til skoslusen. Hvad er planen for  
- Afløsning af de blå futter 
- Manglende plads til vinterstøvler i skorum 
- Manglende rist foran skoslusen 
- Forholdsregler ift. slud og sjap 

Finn fortæller at der har været personalemøde for 
indskolingshuset, hvor de samme temaer blev drøftet. Der er dog 
ingen gode løsninger, der ligger lige for. Der er bestilt flere løse 
måtter, som i hvert fald kan bruges, når der ikke er vådt vejr. En af 
de få kvaliteter ved det faste tæppe i skoslusen er, at vandet siver 
ned og den øverste del forbliver tør. 
Tenna: forslag om at der indkøbes drypbakker til at sætte oven på 
skorums-møblet til vinterstøvler. 
 
KKFO-legeredskaber: Er udendørslegeredskaberne fra nr. 79 
skrottet eller kommer de i spil her i de nye omgivelser? Finn: Der er 
stadig legeredskaber, som står opmagasineret. Når udearealerne er 
færdige, skal det besluttes, hvad der skal genbruges og hvordan. 
 
Spørgsmål om hvor man som forældregruppe henvender sig, hvis 
man ønsker at blive inddraget i arbejdet med at sikre den enkeltes 
og fællesskabets trivsel. KG: Det umiddelbare svar på spørgsmålet 
er at rette henvendelse til lærerteamet og evt. afdelingsleder.  
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 24. jan. 2019  10 min. 
 
 

 
 


